
 
 

 1 

  *BM2000100* 

BM2000100 

 

 

Memo 

Aan : Gemeenteraad van Steenbergen 

Van : Robert Defilet 

Afdeling : Griffie 

Datum : dinsdag 7 januari 2020 

Onderwerp : Verduidelijking inbreng Stadsraad tijdens kernbezoek 

 

Aan de raad, 

 

Op 28 september 2019 gingen de jaarlijkse kernbezoeken van start. U heeft toen een bezoek 

gebracht aan de kern Steenbergen. Door de Stadsraad was onder meer aandacht gevraagd voor de 

conditie van de bomen aan de Krommeweg.  

 

Tijdens ieder kernbezoek worden vragen, opmerkingen en acties door de griffie genoteerd op een 

actielijst. Deze acties zijn beknopte samenvattingen van wat er tijdens het kernbezoek op bepaalde 

locaties is gezegd of waar aandacht voor is gevraagd. De actielijst wordt aangeboden aan het college 

om op te reageren. 

 

Op verzoek van de Stadsraad worden de ingebrachte punten over de bomen aan de Krommeweg 

verder uitgewerkt en u voor kennisgeving aangeboden. Hier is om gevraagd zodat de 

aandachtspunten volgens de Stadsraad beter overeenkomen met wat er tijdens het bezoek is 

gezegd en de context van het punten duidelijker worden.  

 

Oud actiepunt Verzochte aanpassing door de Stadsraad 

(letterlijke tekst) 

De kwaliteit van de kastanjes aan de 

Krommeweg is erg slecht. Er is sprake van 

schimmels en bladverlies. Er is vrees dat de 

veiligheid van passanten in het geding komt. 

Wat kan hieraan gedaan worden? Is kappen de 

enige oplossing? 

 

De kwaliteit van 1 van de kastanjes aan de 

Krommeweg is erg slecht. Aanvankelijk 4 maar 

inmiddels staan er 8 grotere Esdoorns die 

besmet zijn met de zgn. Roetschorsschimmel. 

Deze schimmel kan ook schadelijk zijn voor 

mensen, aandoeningen aan longen is mogelijk. 

De bomen zijn reddeloos verloren, vanwege 

verder besmettingsgevaar moeten ze per direct 

geruimd worden. 

Advies ; er moet een deugdelijk bomenbeleid 

komen en een vaste onderhoudsploeg hiervoor 

en voor alle kernen. Men hoeft het wiel hiervoor 

niet uit te vinden. Neem contact op met de 

Gemeente Woensdrecht.  

 

De survivalrun zorgt op enkele plekken voor 

schade aan bomen. Is deze locatie wel het 

meest geschikt om dit evenement te 

organiseren? 

 

De survivalrun zorgt op enkele plekken voor 

schade aan bomen, vanwege de lange periode 

dat er touwen e.d. aangebracht zijn. Is deze 

locatie wel het meest geschikt om dit 

evenement te organiseren? 
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Allerlei instanties en aannemers die 

bijvoorbeeld overheidsopdrachten uitvoeren, 

hebben te maken met een verbod op de 

uitvoering van werken in de buurt van gebieden 

die van belang zijn voor allerlei vogels en andere 

dieren. Dat kan zijn bij migratie van kikkers of 

padden of het broedseizoen wat voor veel 

vogels al in begin maart aanvangt. Formeel en 

juridisch mogen er vanaf 15 maart geen bomen 

of andere houtopstanden worden gekapt ten 

bate van de broedende vogels. 

………………………………… Dan is het zeker ongepast 

en totaal onverantwoord om in gebieden die 

voor de Fauna van belang zijn een Survivalrun te 

organiseren.   

 

Vervolg 

De toevoegingen van de Stadsraad over de Krommeweg zijn eveneens aangeboden aan het college. 

De actielijst is niet alleen bedoeld als document voor de gemeenteraad, maar ook als werkdocument 

voor de Stadsraad en de dorpsraden om samen met de kerncoördinatoren aan de slag te gaan.  

 

 


